
Forsvarsudvalget

Til: Forsvarsministeren

Dato: 4. december 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

B 40
Forslag til folketingsbeslutning om at trække aktstykke 31 af 16. november
2017 om køb af nye kampfly tilbage fra Finansudvalget.
Af Eva Flyvholm (EL), Josephine Fock (ALT) og Holger K. Nielsen (SF) m.fl.

Spørgsmål 15
På borgermødet anerkendte generalmajor Henrik Raatræ Lundstein, at der er
nogle huller i beregningerne indtil videre. Hvordan vil man sikre, at bereg-
ningsmodellerne stemmer overens med den virkelige miljøpåvirkning og støj-
belastninger - både i forhold til vind og vejr og støjniveauet - når de kampfly er
kommet på vingerne i 2022?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Eva Flyvholm (EL).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 6. december 2017.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Eva.Flyvholm@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Rasmus Jarlov
formand
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